
 
ЧЕРКАСЬКА ОБЛАСНА РАДА 

 

VII скликання 

 

ПРОТОКОЛ  

 

06.03.2020                                           м. Черкаси                                               № 16 

   

засідання постійної комісії обласної ради  

з питань охорони здоров’я  

 

Всього членів комісій   - 12 

На засіданні присутні   - 7 
 

ПРИСУТНІ: 

голова комісії Парамонов В. В. 

секретар комісії Сілко Л. А. 

 

Члени комісії Баштан О. В., Козак М. М., Похольчук Р. В., 

Судакевич В. Г., Федорук О. Л. 

 

ВІДСУТНІ члени комісії: Бачинська І. І., Бурсак О. В., Мельник І. М., 

Павленко І. Ф., Уманець В. П. 

 

На засідання комісії запрошені:  

 

Білоус  

Ірина Вадимівна  

- кандидат на посаду директора КНП «Черкаський 

обласний центр громадського здоров’я 

Черкаської обласної ради» 

Бойченко 

Ірина Анатоліївна 

 

- головний лікар КНП «Обласний дитячий 

санаторій «Пролісок» Черкаської обласної ради»   

Кошова 

Лариса Миколаївна 

- начальник управління охорони здоров’я 

Черкаської ОДА  

Кравченко 

Наталія Миколаївна 

- директор Департаменту фінансів Черкаської ОДА 

Лащенко  

Леонід Іванович 

 

- кандидат на посаду директора КНП «Обласний 

дитячий протитуберкульозний санаторій «Руська 

поляна» Черкаської обласної ради»  
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Ніколенко  

Валентина Максимівна 

- директор Черкаського обласного комунального 

підприємства «Фармація»  

Ніколенко  

Жанна Василівна 

- директор ТОВ «Канівська центральна районна 

аптека №91»   

Петров 

Віталій Олександрович 

- начальник управління майном виконавчого 

апарату обласної ради 

Стеценко 

Василь Борисович 

- в. о. директора Департаменту регіонального 

розвитку Черкаської ОДА 

 

Порядок денний: 
 

1. Про Програму економічного і соціального розвитку Черкаської області на 

2020 рік  

Доповідає:  

Стеценко 

Василь Борисович 

- в. о. директора Департаменту 

регіонального розвитку Черкаської ОДА 

2. Про звіт про виконання обласного бюджету за 2019 рік  

Доповідає: 

Кравченко 

Наталія Миколаївна 

- директор Департаменту фінансів 

Черкаської ОДА 

3. Про внесення змін до рішення обласної ради від 20.12.2019 № 34-47/VII 

«Про обласний бюджет Черкаської області на 2020 рік»  

Доповідає: 

Кравченко 

Наталія Миколаївна 

- директор Департаменту фінансів 

Черкаської ОДА 

4. Про призначення БІЛОУС Ірини Вадимівни на посаду директора 

комунального некомерційного підприємства «Черкаський обласний центр 

громадського здоров’я Черкаської обласної ради» 

Доповідає:  

Петров 

Віталій Олександрович 

- начальник управління майном 

виконавчого апарату обласної ради 

5. Про призначення ЮЛІНОЇ Ганни Олексіївни на посаду завідувача 

комунального підприємства «Черкаська центральна районна аптека № 5 

Черкаської обласної ради» 

Доповідає:  

Петров 

Віталій Олександрович 

- начальник управління майном 

виконавчого апарату обласної ради 

6. Про призначення СИТНИКА Анатолія Павловича на посаду директора 

комунального некомерційного підприємства «Черкаський обласний дитячий 

багатопрофільний санаторій «Сосновий Бір» Черкаської обласної ради»  

Доповідає:  

Петров 

Віталій Олександрович 

- начальник управління майном 

виконавчого апарату обласної ради 
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7. Про призначення ЛАЩЕНКА Леоніда Івановича на посаду директора 

комунального некомерційного підприємства «Обласний дитячий 

протитуберкульозний санаторій «Руська поляна» Черкаської обласної ради»  

Доповідає:  

Петров 

Віталій Олександрович 

- начальник управління майном 

виконавчого апарату обласної ради 

8. Про призначення ФЕСУНА Ігоря Анатолійовича на посаду директора 

комунального некомерційного підприємства «Обласний центр екстреної медичної 

допомоги та медицини катастроф Черкаської обласної ради»  

Доповідає: 

Петров 

Віталій Олександрович 

- начальник управління майном 

виконавчого апарату обласної ради 

9. Про внесення змін до рішення обласної ради від 17.09.2015 № 42-24/VI 

«Про реорганізацію КОМУНАЛЬНОГО ЗАКЛАДУ «ОБЛАСНИЙ ДИТЯЧИЙ 

САНАТОРІЙ «ЗМІНА» ЧЕРКАСЬКОЇ ОБЛАСНОЇ РАДИ шляхом злиття з 

КОМУНАЛЬНИМ ЗАКЛАДОМ «ОБЛАСНИЙ ДИТЯЧИЙ САНАТОРІЙ 

«ПРОЛІСОК» ЧЕРКАСЬКОЇ ОБЛАСНОЇ РАДИ»  

Доповідають:  

Петров 

Віталій Олександрович 

- начальник управління майном 

виконавчого апарату обласної ради 

Кошова 

Лариса Миколаївна 

- начальник управління охорони здоров’я 

Черкаської ОДА  

10. Про внесення змін до рішення обласної ради від 11.10.2019 № 32-12/VII 

«Про реорганізацію КОМУНАЛЬНОГО ЗАКЛАДУ «ОБЛАСНИЙ ДИТЯЧИЙ 

САНАТОРІЙ «ПРОЛІСОК» ЧЕРКАСЬКОЇ ОБЛАСНОЇ РАДИ»  

Доповідають:  

Петров 

Віталій Олександрович 

- начальник управління майном 

виконавчого апарату обласної ради 

Кошова 

Лариса Миколаївна 

- начальник управління охорони здоров’я 

Черкаської ОДА  

11. Про визнання таким, що втратило чинність, рішення обласної ради від 

06.09.2011 № 7-3/VI «Про забезпечення доступності для населення якісних 

лікарських засобів та виробів медичного призначення»  

Доповідають:  

Петров 

Віталій Олександрович 

- начальник управління майном 

виконавчого апарату обласної ради 

Кошова 

Лариса Миколаївна 

- начальник управління охорони здоров’я 

Черкаської ОДА  

12. Про повернення з оренди цілісного майнового комплексу комунального 

підприємства «Центральна районна аптека № 30»  

Доповідає:  

Петров 

Віталій Олександрович 

- начальник управління майном 

виконавчого апарату обласної ради 
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13. Про повернення з оренди цілісного майнового комплексу колишнього 

комунального підприємства «Канівська центральна районна аптека № 91» 

Черкаської обласної ради»  

Доповідає:  

Петров 

Віталій Олександрович 

- начальник управління майном 

виконавчого апарату обласної ради 

14. Про обласну програму фінансової підтримки комунальних 

некомерційних підприємств спільної власності територіальних громад сіл, селищ, 

міст Черкаської області на 2020-2022 роки  

Доповідає:  

Кошова 

Лариса Миколаївна 

- начальник управління охорони здоров’я 

Черкаської ОДА  

15. Про обласну програму «Підтримка системи громадського здоров’я» на 

2020-2022 роки  

Кошова 

Лариса Миколаївна 

- начальник управління охорони здоров’я 

Черкаської ОДА  

16. Про внесення змін до обласної програми «Трансплантація аутологічних 

гемопоетичних стовбурових клітин кісткового мозку та периферичної крові» на 

2019–2023 роки  

Кошова 

Лариса Миколаївна 

- начальник управління охорони здоров’я 

Черкаської ОДА 

17. Про  хід виконання  рішення обласної ради  від  01.03.2019 № 29-30/VIІ 

обласну програму «Трансплантація аутологічних гемопоетичних стовбурових 

клітин кісткового мозку та периферичної крові» на 2019-2023 роки 

Кошова 

Лариса Миколаївна 

- начальник управління охорони здоров’я 

Черкаської ОДА 

18. Про  хід  виконання рішення  обласної  ради  від  03.06.2016 № 5-3/VIІ 

«Про обласну цільову програму забезпечення підготовки (перепідготовки) та 

безперервного професійного розвитку медичних кадрів на 2016-2020 роки») 

Кошова 

Лариса Миколаївна 

- начальник управління охорони здоров’я 

Черкаської ОДА 

19. Про хід виконання рішення обласної ради від 24.04.2015  № 39-5/VI 

«Про обласну програму профілактики та лікування стоматологічних захворювань 

на 2015-2020 роки»  
 

Кошова 

Лариса Миколаївна 

- начальник управління охорони здоров’я 

Черкаської ОДА 

20. Про план роботи постійної комісії обласної ради з питань охорони 

здоров’я на 2020 рік   

Доповідає:  

Парамонов 

Віктор Володимирович 

- голова постійної комісії з питань охорони 

здоров’я 
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1. СЛУХАЛИ:  

Стеценка В. Б., який повідомив членам комісії, що проєкт рішення обласної 

ради «Про Програму економічного і соціального розвитку Черкаської області на 

2020 рік» включає комплекс заходів, спрямованих на проведення подальших 

децентралізаційних процесів, зокрема в процесі об’єднання громад, посилення 

позитивних тенденцій економічного зростання, підвищення якості освіти й 

медичного обслуговування, рівня соціального захисту, реформування житлово-

комунального господарства та підвищення рівня життя населення. 

Доповідач ознайомив членів комісії зі змінами та доповненнями, які 

пропонується внести до зазначеного проєкту рішення. 

Текст проєкту рішення, зміни та доповнення додаються до протоколу 

(додатки 1, 2). 

 

ВИРІШИЛИ:  

підтримати проєкт рішення обласної ради «Про Програму економічного і 

соціального розвитку Черкаської області на 2020 рік» зі змінами та доповненнями, 

рекомендувати до розгляду на пленарному засіданні обласної ради. 

 

Висновок № 16/1 додається до протоколу (додаток 3). 

 

«За» – 7,   «Проти» – 0,   «Утрималися» – 0,   «Не голосували» – 0. 

 

2. СЛУХАЛИ: 

Кравченко Н. М., яка ознайомила членів комісії з проєктом рішення 

обласної ради «Про звіт про виконання обласного бюджету за 2019 рік». 

Доповідач повідомила, що за 2019 рік до обласного бюджету надійшло 

6 723 597,8 тис. грн, в т.ч.: 

 власні надходження загального фонду – 1 047 302,7 тис. грн (103,0 відс. до 

показників розпису на рік); 

 власні надходження спеціального фонду – 152 406,8 тис. грн (114,3 відс.); 

 дотацій з державного бюджету – 614 311,8 тис. грн (100 відс.); 

 субвенцій з державного бюджету на виконання загальнодержавних програм 

– 4 899 359,3 тис. грн (93,4 відс.); 

 субвенцій з місцевих бюджетів – 9 782,0 тис. грн (45,9 відс.); 

 надходження в рамках програм допомоги і грантів міжнародних фінансових 

організацій та Європейського Союзу – 435,2 тис. грн (100 відс.).  

Видатки на утримання установ та закладів освіти зросли, у порівнянні з 

минулим роком, на 9,6%; охорони здоров’я – на 12,6%, соціального захисту та 

соціального забезпечення – на 24,1%, культури і мистецтва – на 12,5%, фізичної 

культури і спорту – на 9,9%. 

На реалізацію окремих програм з обласного бюджету головними 

розпорядниками коштів використано 603 967,1 тис. грн. 

Текст проєкту рішення додається до протоколу (додаток 4). 

„За“ – 6,   „Проти“ – 0,   „Утрималися“ – 0,   „Не голосувало“ – 0. 
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ВИРІШИЛИ:  

підтримати проєкт рішення обласної ради «Про звіт про виконання 

обласного бюджету за 2019 рік» та рекомендувати до розгляду на пленарному 

засіданні обласної ради. 

 

Висновок № 16/2 додається до протоколу (додаток 5). 

 

«За» – 7,   «Проти» – 0,   «Утрималися» – 0,   «Не голосували» – 0. 

 
 
3. СЛУХАЛИ: 

Кравченко Н. М., яка ознайомила членів комісії з проєктом рішення 

обласної ради «Про внесення змін до  рішення  обласної ради  від  20.12.2019 

№ 34-47/VII «Про обласний бюджет Черкаської області на 2020 рік». 

Доповідач повідомила, що зазначеним проєктом рішення вносяться зміни 

до захищених видатків бюджету. 

У додатках до рішення приведено бюджетну класифікацію у відповідність 

до вимог наказів Міністерства фінансів України; враховано зміни, внесені 

розпорядженнями обласної державної адміністрації: по Департаменту освіти і 

науки облдержадміністрації, по Управлінню у справах сім’ї, молоді та спорту 

облдержадміністрації, по Департаменту соціального захисту населення 

облдержадміністрації. 

Текст проєкту рішення додається до протоколу (додаток 6). 

 

ВИРІШИЛИ:  

підтримати проєкт рішення обласної ради «Про внесення змін до рішення 

обласної ради від 20.12.2019 № 34-47/VII «Про обласний бюджет Черкаської 

області на 2020 рік» та рекомендувати до розгляду на пленарному засіданні 

обласної ради. 

 

Висновок № 16/3 додається до протоколу (додаток 7). 

 

«За» – 7,   «Проти» – 0,   «Утрималися» – 0,   «Не голосували» – 0. 

 

 

4.  СЛУХАЛИ: 

Петрова В. О., який ознайомив членів комісії з проєктом рішення обласної 

ради «Про призначення БІЛОУС І. В. на посаду директора комунального 

некомерційного підприємства «Черкаський обласний центр громадського 

здоров’я Черкаської обласної ради». 

Доповідач повідомив, що за результатами проведеного конкурсу з 

визначення кандидатури на посаду директора комунального некомерційного 

підприємства «Черкаський обласний центр громадського здоров’я Черкаської 

обласної ради» переможцем визнано Білоус Ірину Вадимівну. 

Відповідним проєктом рішення передбачається укладання контракту з 

Білоус І. В. терміном на п’ять років. 
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Текст проєкту рішення додається до протоколу (додаток 8). 

 

ВИРІШИЛИ:  

1. Підтримати кандидатуру Білоус Ірини Вадимівни на посаду директора 

комунального некомерційного підприємства «Черкаський обласний центр 

громадського здоров’я Черкаської обласної ради», а також проєкт рішення 

обласної ради «Про призначення БІЛОУС І. В. на посаду директора комунального 

некомерційного підприємства «Черкаський обласний центр громадського 

здоров’я Черкаської обласної ради». 

2. Рекомендувати розглянути питання на пленарному засіданні обласної 

ради. 

 

Висновок № 16/4 додається до протоколу (додаток 9). 

 

«За» – 7,   «Проти» – 0,   «Утрималися» – 0,   «Не голосували» – 0. 

 

 

5. СЛУХАЛИ: 

Петрова В. О., який ознайомив членів комісії з проєктом рішення обласної 

ради «Про призначення ЮЛІНОЇ Г. О. на посаду завідувача комунального 

підприємства «Черкаська центральна районна аптека № 5 Черкаської обласної 

ради». 

Доповідач повідомив, що за результатами проведеного конкурсу з 

визначення кандидатури на посаду завідувача комунального підприємства 

«Черкаська центральна районна аптека № 5 Черкаської обласної ради» 

переможцем визнано Юліну Ганну Олексіївну.  

Відповідним проєктом рішення передбачається укладання контракту з 

Юліною Г. О. терміном на чотири роки. 

Текст проєкту рішення додається до протоколу (додаток 10). 

 

ВИРІШИЛИ:  

1. Підтримати кандидатуру Юліної Ганни Олексіївни на посаду завідувача 

комунального підприємства «Черкаська центральна районна аптека № 5 

Черкаської обласної ради», а також проєкт рішення обласної ради «Про 

призначення ЮЛІНОЇ Г. О. на посаду завідувача комунального підприємства 

«Черкаська центральна районна аптека № 5 Черкаської обласної ради». 

2. Рекомендувати розглянути питання на пленарному засіданні обласної 

ради. 
 

Висновок № 16/5 додається до протоколу (додаток 11). 
 

«За» – 7,   «Проти» – 0,   «Утрималися» – 0,   «Не голосували» – 0. 
 

 

6. СЛУХАЛИ: 

Петрова В. О., який ознайомив членів комісії з проєктом рішення обласної 

ради «Про призначення СИТНИКА А. П. на посаду директора комунального 
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некомерційного підприємства «Черкаський обласний дитячий багатопрофільний 

санаторій «Сосновий Бір» Черкаської обласної ради». 

Доповідач повідомив, що за результатами проведеного конкурсу з 

визначення кандидатури на посаду директора комунального некомерційного 

підприємства «Черкаський обласний дитячий багатопрофільний санаторій 

«Сосновий Бір» Черкаської обласної ради» переможцем визнано Ситника 

Анатолія Павловича. 

Відповідним проєктом рішення передбачається укладання контракту з 

Ситником А. П. терміном на п’ять років. 

Текст проєкту рішення додається до протоколу (додаток 12). 

 

ВИРІШИЛИ:  

1. Підтримати кандидатуру Ситника Анатолія Павловича на посаду 

директора комунального некомерційного підприємства «Черкаський обласний 

дитячий багатопрофільний санаторій «Сосновий Бір» Черкаської обласної ради», 

а також проєкт рішення обласної ради «Про призначення СИТНИКА А. П. на 

посаду директора комунального некомерційного підприємства «Черкаський 

обласний дитячий багатопрофільний санаторій «Сосновий Бір» Черкаської 

обласної ради». 

2. Рекомендувати розглянути питання на пленарному засіданні обласної 

ради. 

 

Висновок № 16/6 додається до протоколу (додаток 13). 

 

«За» – 7,   «Проти» – 0,   «Утрималися» – 0,   «Не голосували» – 0. 

 

 

7. СЛУХАЛИ: 

Петрова В. О., який ознайомив членів комісії з проєктом рішення обласної 

ради «Про призначення ЛАЩЕНКА Л. І. на посаду директора комунального 

некомерційного підприємства «Обласний дитячий протитуберкульозний 

санаторій «Руська поляна» Черкаської обласної ради». 

Доповідач повідомив, що за результатами проведеного конкурсу з 

визначення кандидатури на посаду директора комунального некомерційного 

підприємства «Обласний дитячий протитуберкульозний санаторій «Руська 

Поляна» Черкаської обласної ради» переможцем визнано Лащенка Леоніда 

Івановича. 

Відповідним проєктом рішення передбачається укладання контракту з 

Лащенком Л. І. терміном на п’ять років. 

Текст проєкту рішення додається до протоколу (додаток 14). 

 

ВИРІШИЛИ:  

1. Підтримати кандидатуру Лащенка Леоніда Івановича на посаду директора 

комунального некомерційного підприємства «Обласний дитячий 

протитуберкульозний санаторій «Руська поляна» Черкаської обласної ради», а 

також проєкт рішення обласної ради «Про призначення ЛАЩЕНКА Л. І. на 
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посаду директора комунального некомерційного підприємства «Обласний 

дитячий протитуберкульозний санаторій «Руська поляна» Черкаської обласної 

ради». 

2. Рекомендувати розглянути питання на пленарному засіданні обласної 

ради. 

 

Висновок № 16/7 додається до протоколу (додаток 15). 

 

«За» – 7,   «Проти» – 0,   «Утрималися» – 0,   «Не голосували» – 0. 

 

 

8. СЛУХАЛИ: 

Петрова В. О., який ознайомив членів комісії з проєктом рішення обласної 

ради «Про призначення ФЕСУНА І. А. на посаду директора комунального 

некомерційного підприємства «Обласний центр екстреної медичної допомоги та 

медицини катастроф Черкаської обласної ради». 

Доповідач повідомив, що за результатами проведеного конкурсу з 

визначення кандидатури на посаду директора комунального некомерційного 

підприємства «Обласний центр екстреної медичної допомоги та медицини 

катастроф Черкаської обласної ради» переможцем визнано Фесуна Ігоря 

Анатолійовича. 

Відповідним проєктом рішення передбачається укладання контракту з 

Фесуном І. А. терміном на п’ять років. 

Текст проєкту рішення додається до протоколу (додаток 16). 

 

ВИРІШИЛИ: 

1.  Підтримати кандидатуру Фесуна Ігоря Анатолійовича для призначення 

на посаду директора комунального некомерційного підприємства «Обласний 

центр екстреної медичної допомоги та медицини катастроф Черкаської обласної 

ради», а також проєкт рішення обласної ради «Про призначення ФЕСУНА І. А. на 

посаду директора комунального некомерційного підприємства «Обласний центр 

екстреної медичної допомоги та медицини катастроф Черкаської обласної ради». 

2. Рекомендувати розглянути питання на пленарному засіданні обласної 

ради. 

 

Висновок № 16/8 додається до протоколу (додаток 17). 

 

«За» – 7,   «Проти» – 0,   «Утрималися» – 0,   «Не голосували» – 0. 

 

9. СЛУХАЛИ: 

Петрова В. О., який ознайомив членів комісії з проєктом рішення обласної 

ради «Про внесення змін до рішення обласної ради від 17.09.2015 № 42-24/VI 

«Про реорганізацію КОМУНАЛЬНОГО ЗАКЛАДУ «ОБЛАСНИЙ ДИТЯЧИЙ 

САНАТОРІЙ «ЗМІНА» ЧЕРКАСЬКОЇ ОБЛАСНОЇ РАДИ шляхом злиття з 

КОМУНАЛЬНИМ ЗАКЛАДОМ «ОБЛАСНИЙ ДИТЯЧИЙ САНАТОРІЙ 

«ПРОЛІСОК» ЧЕРКАСЬКОЇ ОБЛАСНОЇ РАДИ». 
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Доповідач повідомив, що зазначеним проєктом рішення передбачається:  

1) замінити у назві та пункті 1 рішення слова «злиття з КОМУНАЛЬНИМ 

ЗАКЛАДОМ «ОБЛАСНИЙ ДИТЯЧИЙ САНАТОРІЙ «ПРОЛІСОК» 

ЧЕРКАСЬКОЇ ОБЛАСНОЇ РАДИ» словами «приєднання до КОМУНАЛЬНОГО 

ЗАКЛАДУ «ОБЛАСНИЙ ДИТЯЧИЙ САНАТОРІЙ «ПРОЛІСОК» ЧЕРКАСЬКОЇ 

ОБЛАСНОЇ РАДИ»; 

2) пункт 7 рішення виключити. 

Текст проєкту рішення додається до протоколу (додаток 18). 

 

ВИРІШИЛИ:  

підтримати проєкт рішення обласної ради «Про внесення змін до рішення 

обласної ради від 17.09.2015 № 42-24/VI «Про реорганізацію КОМУНАЛЬНОГО 

ЗАКЛАДУ «ОБЛАСНИЙ ДИТЯЧИЙ САНАТОРІЙ «ЗМІНА» ЧЕРКАСЬКОЇ 

ОБЛАСНОЇ РАДИ шляхом злиття з КОМУНАЛЬНИМ ЗАКЛАДОМ 

«ОБЛАСНИЙ ДИТЯЧИЙ САНАТОРІЙ «ПРОЛІСОК» ЧЕРКАСЬКОЇ ОБЛАСНОЇ 

РАДИ» та рекомендувати до розгляду на пленарному засіданні обласної ради. 

 

Висновок № 16/9 додається до протоколу (додаток 19). 

 

«За» – 7,   «Проти» – 0,   «Утрималися» – 0,   «Не голосували» – 0. 

 

 

10. СЛУХАЛИ: 

Петрова В. О., який ознайомив членів комісії з проєктом рішення обласної 

ради «Про внесення змін до рішення обласної ради від 11.10.2019 № 32-12/VII 

«Про реорганізацію КОМУНАЛЬНОГО ЗАКЛАДУ «ОБЛАСНИЙ ДИТЯЧИЙ 

САНАТОРІЙ «ПРОЛІСОК» ЧЕРКАСЬКОЇ ОБЛАСНОЇ РАДИ». 

Доповідач повідомив, що зазначеним проєктом рішення передбачається 

внесення до рішення обласної ради від 11.10.2019 № 32-12/VII змін, замінивши в 

тексті рішення слова «КОМУНАЛЬНЕ НЕКОМЕРЦІЙНЕ ПІДПРИЄМСТВО 

«ОБЛАСНИЙ ДИТЯЧИЙ САНАТОРІЙ «ПРОЛІСОК» ЧЕРКАСЬКОЇ ОБЛАСНОЇ 

РАДИ» в зазначених відмінках словами «КОМУНАЛЬНЕ НЕКОМЕРЦІЙНЕ 

ПІДПРИЄМСТВО «ЧЕРКАСЬКИЙ ОБЛАСНИЙ ЦЕНТР МЕДИЧНОЇ 

РЕАБІЛІТАЦІЇ ТА ОЗДОРОВЛЕННЯ ДІТЕЙ «ПРОЛІСОК» ЧЕРКАСЬКОЇ 

ОБЛАСНОЇ РАДИ» у відповідних відмінках. 

Текст проєкту рішення додається до протоколу (додаток 20). 
 

ВИРІШИЛИ:  

підтримати проєкт рішення обласної ради «Про внесення змін до рішення 

обласної ради від 11.10.2019 № 32-12/VII «Про реорганізацію КОМУНАЛЬНОГО 

ЗАКЛАДУ «ОБЛАСНИЙ ДИТЯЧИЙ САНАТОРІЙ «ПРОЛІСОК» ЧЕРКАСЬКОЇ 

ОБЛАСНОЇ РАДИ» та рекомендувати до розгляду на пленарному засіданні 

обласної ради. 
 

Висновок № 16/10 додається до протоколу (додаток 21). 
 

«За» –7,   «Проти» – 0,   «Утрималися» – 0,   «Не голосували» – 0. 
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11. СЛУХАЛИ: 

Петрова В. О., який повідомив членам комісії, що проєкт рішення обласної 

ради «Про визнання таким, що втратило чинність, рішення обласної ради від 

06.09.2011 № 7-3/VI «Про забезпечення доступності для населення якісних 

лікарських засобів та виробів медичного призначення» підготовлений з метою 

приведення рішень обласної ради до вимог чинного законодавства України. 

Текст проєкту рішення додається до протоколу (додаток 22). 

 

ВИРІШИЛИ:  

підтримати проєкт рішення обласної ради «Про визнання таким, що 

втратило чинність, рішення обласної ради від 06.09.2011 № 7-3/VI «Про 

забезпечення доступності для населення якісних лікарських засобів та виробів 

медичного призначення» та рекомендувати до розгляду на пленарному засіданні 

обласної ради. 
 

Висновок № 16/11 додається до протоколу (додаток 23). 

 

«За» – 7,   «Проти» – 0,   «Утрималися» – 0,   «Не голосували» – 0. 

 

 

12. СЛУХАЛИ: 

Петрова В. О., який ознайомив членів комісії з проєктом рішення обласної 

ради «Про повернення з оренди цілісного майнового комплексу комунального 

підприємства «Центральна районна аптека № 30». 

Доповідач повідомив, що зазначеним проєктом рішення передбачається 

повернути з оренди цілісний майновий комплекс комунального підприємства 

«Центральна районна аптека № 30», що перебував в оренді Товариства з 

обмеженою відповідальністю «Центральна районна аптека № 30», та передати на 

баланс Черкаському обласному комунальному підприємству «Фармація». 

Текст проєкту рішення додається до протоколу (додаток 24). 

 

ВИСТУПИЛИ: 

Цюра Г. Г. запевнив, що сума заборгованості підприємства зменшується. 

 

ВИРІШИЛИ:  

рекомендувати до розгляду проєкт рішення «Про повернення з оренди 

цілісного майнового комплексу комунального підприємства «Центральна районна 

аптека № 30» на пленарному засіданні обласної ради. 

 

Висновок № 16/12 додається до протоколу (додаток 25). 
 

«За» – 7,   «Проти» – 0,   «Утрималися» – 0,   «Не голосували» – 0. 
 

 

13. СЛУХАЛИ: 

Петрова В. О., який ознайомив членів комісії з проєктом рішення обласної 

ради «Про повернення з оренди цілісного майнового комплексу колишнього 
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комунального підприємства «Канівська центральна районна аптека № 91» 

Черкаської обласної ради». 

Доповідач повідомив, що зазначеним проєктом рішення передбачається 

повернення з оренди цілісного майнового комплексу колишнього комунального 

підприємства «Канівська центральна районна аптека № 91» Черкаської обласної 

ради», що перебував в оренді Товариства з обмеженою відповідальністю 

«Канівська центральна районна аптека № 91», та передача на баланс Черкаському 

обласному комунальному підприємству «Фармація». 

Текст проєкту рішення додається до протоколу (додаток 26). 

 

ВИРІШИЛИ:  

рекомендувати до розгляду проєкт рішення «Про повернення з оренди 

цілісного майнового комплексу колишнього комунального підприємства 

«Канівська центральна районна аптека № 91» Черкаської обласної ради» на 

пленарному засіданні обласної ради. 

 

Висновок № 16/13 додається до протоколу (додаток 27). 

 

«За» – 7,   «Проти» – 0,   «Утрималися» – 0,   «Не голосували» – 0. 

 

 

14. СЛУХАЛИ: 

Кошову Л. М., яка ознайомила членів комісії з проєктом рішення обласної 

ради «Про обласну програму фінансової підтримки комунальних некомерційних 

підприємств спільної власності територіальних громад сіл, селищ, міст Черкаської 

області на 2020-2022 роки». 

Доповідач повідомила, що зазначена програма розроблена з метою надання 

фінансової допомоги для реалізації комплексу взаємопов’язаних завдань і заходів, 

спрямованих на налагодження належного рівня ефективного функціонування 

системи надання населенню області доступної і високоякісної медичної допомоги 

для збереження, поліпшення та відновлення здоров'я населення області, 

паліативної допомоги для покращення якості життя пацієнтів з важкими 

невиліковними хворобами та обмеженою тривалістю життя; запобігання 

виникненню та поширенню інфекційних хвороб,  удосконалення, підвищення 

кваліфікації медичних кадрів, збереження кадрового потенціалу закладів, 

забезпечення розвитку та покращення ефективності медичного обслуговування 

населення, покращення та розвиток матеріально-технічної бази закладів, 

стабільної та беззбиткової діяльності закладів з надання населенню належних 

медичних послуг, запобігання банкрутства та забезпечення платоспроможності 

комунальних підприємств. 

Текст проєкту рішення додається до протоколу (додаток 28). 

 

ВИРІШИЛИ:  

підтримати проєкт рішення обласної ради «Про обласну програму 

фінансової підтримки комунальних некомерційних підприємств спільної 
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власності територіальних громад сіл, селищ, міст Черкаської області на 2020-2022 

роки» та рекомендувати до розгляду на пленарному засіданні обласної ради. 
 

Висновок № 16/14 додається до протоколу (додаток 29). 

 

«За» – 7,   «Проти» – 0,   «Утрималися» – 0,   «Не голосували» – 0СЛУХАЛИ: 
 

 

15. СЛУХАЛИ: 

Кошову Л. М., яка ознайомила членів комісії з проєктом рішення обласної 

ради «Про обласну програму «Підтримка системи громадського здоров’я» на 

2020-2022 роки». 

Доповідач повідомила, що програма «Підтримка системи громадського 

здоров’я» на 2020-2022 роки» (далі Програма) розроблена з метою розбудови 

системи громадського здоров’я в контексті побудови єдиної консолідованої 

системи громадського здоров’я для реалізації ефективної державної політики, 

збереження і зміцнення здоров’я населення, збільшення тривалості та підвищення 

якості життя, попередження захворювань, продовження активного, працездатного 

віку та заохочення до здорового способу життя шляхом об’єднання зусиль органів 

державної влади, місцевого самоврядування і суспільства. 

Виконання заходів Програми дасть змогу забезпечити сталий розвиток 

системи громадського здоров’я в Черкаській області, зокрема: 

 запровадити інтегрований підхід до розв’язання проблем громадського 
здоров’я з метою раціонального використання наявних людських та матеріальних 
ресурсів; 

 створити чітку та прозору систему звітності про результати впровадження 
програм і проєктів у сфері громадського здоров’я; 

 підвищити рівень поінформованості населення та органів державної 
влади про стан здоров’я населення, умови його збереження та пріоритети 
розвитку медичної галузі; 

 збільшити середню тривалість життя людини; 

 знизити рівень загальної захворюваності, інвалідності та смертності 
населення; 

 знизити рівень передчасної смертності від серцево-судинних 
захворювань, раку, діабету та хронічних респіраторних захворювань; 

 знизити рівень захворюваності і смертності від туберкульозу, ВІЛ-
інфекції/СНІДУ та інших соціально небезпечних захворювань; 

 знизити рівень зловживання алкоголем, неналежної фізичної активності, 
споживання населенням тютюнових виробів, надмірної кількості солі та цукру 
тощо; 

 знизити рівень захворюваності на ожиріння та діабет. 

Текст проєкту рішення додається до протоколу (додаток 30). 

 

ВИРІШИЛИ:  

підтримати проєкт рішення обласної ради «Про обласну програму 

«Підтримка системи громадського здоров’я» на 2020-2022 роки» та 

рекомендувати до розгляду на пленарному засіданні обласної ради. 
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Висновок № 16/15 додається до протоколу (додаток 31). 
 

«За» – 7,   «Проти» – 0,   «Утрималися» – 0,   «Не голосували» – 0СЛУХАЛИ: 
 
 

16. СЛУХАЛИ: 

Кошову Л. М., яка ознайомила членів комісії з проєктом рішення обласної 

ради «Про внесення змін до обласної програми «Трансплантація аутологічних 

гемопоетичних стовбурових клітин кісткового мозку та периферичної крові» на 

2019–2023 роки». 

Доповідач повідомила, що у зв’язку зі збільшенням кількості пацієнтів, які 

потребують аутологічної трансплантації гемопоетичних стовбурових клітин, та 

необхідністю безперервності надання медичної допомоги хворим 

гематологічного профілю необхідно здійснити удосконалення системи очистки 

повітря функції кондиціонування в обласному лікувально-діагностичному 

гематологічному центрі. 

Також необхідно придбати додаткове медичне обладнання для 

дооснащення боксованих палат та забезпечення процесу високодозової 

хіміотерапії з трансплантацією аутологічних гемопоетичних стовбурових клітин 

кісткового мозку та периферичної крові.  

Метою внесення змін до обласної програми «Трансплантація аутологічних 

гемопоетичних стовбурових клітин кісткового мозку та периферичної крові» на 

2019-2023 роки є: 

- забезпечення надання медичної допомоги більшій кількості пацієнтів, які 

потребують аутологічної трансплантації гемопоетичних стовбурових клітин; 

- безперервність надання медичної допомоги хворим гематологічного 

профілю; 

- зниження рівня захворюваності, інвалідності та смертності населення від 

злоякісних захворювань крові та лімфатичних вузлів; 

- збільшення тривалості та покращення якості життя хворих зі злоякісними 

захворюваннями крові та лімфатичних вузлів. 

Текст проєкту рішення додається до протоколу (додаток 32). 
 

ВИРІШИЛИ:  

підтримати проєкт рішення обласної ради «Про внесення змін до обласної 

програми «Трансплантація аутологічних гемопоетичних стовбурових клітин 

кісткового мозку та периферичної крові» на 2019–2023 роки» та рекомендувати 

до розгляду на пленарному засіданні обласної ради. 
 

Висновок № 16/16 додається до протоколу (додаток 33). 
 

«За» – 7,   «Проти» – 0,   «Утрималися» – 0,   «Не голосували» – 0СЛУХАЛИ: 
 

 

17. СЛУХАЛИ: 

Кошову Л. М., яка поінформувала членів комісії про  хід виконання  рішення 

обласної ради від 01.03.2019 № 29-30/VIІ «Про обласну програму 
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«Трансплантація аутологічних гемопоетичних стовбурових клітин кісткового 

мозку та периферичної крові» на 2019-2023 роки. 

Доповідач повідомила, що протягом звітного періоду було проведено 

капітальний ремонт приміщень обласного центру дитячої онкології та гематології 

з облаштуванням боксованих палат та встановленням системи очистки повітря; 

проведено поточний ремонт кабінету сепарації крові; закуплено обладнання для 

облаштування центру трансплантації; закуплено реактиви для системи проточної 

шитометрії; закуплено препарати крові. Також 2 лікарі-гематологи пройшли 

навчання з процедури аутологічної трансплантації та 3 лікарі-гематологи – по 

роботі з сепаратором клітин крові. 

Текст інформації про виконання обласної програми «Трансплантація 

аутологічних гемопоетичних стовбурових клітин кісткового мозку та 

периферичної крові» на 2019-2023 роки у 2019 році додається до протоколу 

(додаток 34). 

 

ВИРІШИЛИ:  

1. Взяти до відома інформацію про стан виконання обласної програми 

«Трансплантація аутологічних гемопоетичних стовбурових клітин кісткового 

мозку та периферичної крові» на 2019-2023 роки у 2019 році. 

2. Продовжити контроль за виконанням рішення обласної ради  від  

01.03.2019 № 29-30/VIІ обласну програму «Трансплантація аутологічних 

гемопоетичних стовбурових клітин кісткового мозку та периферичної крові» на 

2019-2023 роки. 

 

Висновок № 16/17 додається до протоколу (додаток 35). 

 

«За» – 7,   «Проти» – 0,   «Утрималися» – 0,   «Не голосували» – 0СЛУХАЛИ: 

 

 

18. СЛУХАЛИ: 

Кошову Л. М., яка поінформувала членів комісії про  хід виконання рішення  

обласної ради від 03.06.2016 № 5-3/VIІ «Про обласну цільову програму 

забезпечення підготовки (перепідготовки) та безперервного професійного 

розвитку медичних кадрів на 2016-2020 роки» у 2019 році. 

Доповідач повідомила, що у 2019 році на циклах тематичного 

удосконалення «Надання невідкладної медичної допомоги в екстремальних 

ситуаціях» та «Екстрена медична допомога при невідкладних та критичних 

станах» свою професійну майстерність підвищили 85 фахівців різних 

спеціальностей, у тому числі 7 сімейних лікарів. 

На базі КНП «Черкаський обласний навчально-тренінговий центр 

підвищення кваліфікації лікарів Черкаської обласної ради» (далі Центр) 

проведено 33 навчальних цикли, на яких підвищили кваліфікацію 786 

спеціалістів. 

У 2019 році Центром організовано і проведено 11 курсів інформації і 

стажування «Основи роботи на персональному комп’ютері та медичні 

інформаційні системи». 
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Загалом за звітний період підвищили професійну майстерність 1440 лікарів 

області, з них – 279 сімейних лікарів. 

Текст інформації про виконання обласної цільової програми забезпечення 

підготовки (перепідготовки) та безперервного професійного розвитку медичних 

кадрів на 2016-2020 роки у 2019 році додається до протоколу (додаток 36). 

 

ВИРІШИЛИ:  

1. Взяти до відома інформацію про стан виконання обласної цільової 

програми забезпечення підготовки (перепідготовки) та безперервного 

професійного розвитку медичних кадрів на 2016-2020 роки у 2019 році. 

2. Продовжити контроль за виконанням рішення обласної ради від 

03.06.2016 № 5-3/VIІ «Про обласну цільову програму забезпечення підготовки 

(перепідготовки) та безперервного професійного розвитку медичних кадрів на 

2016-2020 роки». 

 

Висновок № 16/18 додається до протоколу (додаток 37). 

 

«За» – 7,   «Проти» – 0,   «Утрималися» – 0,   «Не голосували» – 0СЛУХАЛИ: 

 

 

19. СЛУХАЛИ: 

Кошову Л. М., яка поінформувала членів комісії про  хід виконання рішення 

обласної ради від 24.04.2015 № 39-5/VI «Про обласну програму профілактики та 

лікування стоматологічних захворювань на 2015-2020 роки» у 2019 році. 

Доповідач повідомила, що відповідно до програми по області у 2019 році 

було заплановано виділити кошти в сумі 963 912 грн. Фактично було виділено 

лише 283 408 грн.  

На виділені кошти для проведення санаційної роботи серед дитячого 

населення закуплено пломбувальні матеріали, стоматологічний інструментарій та 

наконечники для стоматологічних установок. 

У 2019 році сановано 78 976 дітей та накладено 173 978 пломб. У районах, 

де кошти не виділялись, санація дітей проводилась за благодійні кошти. 

Текст інформації про виконання обласної програми профілактики та 

лікування стоматологічних захворювань на 2015-2020 роки у 2019 році додається 

до протоколу (додаток 38). 
 

ВИРІШИЛИ:  

1. Взяти до відома інформацію про стан виконання обласної програми 

профілактики та лікування стоматологічних захворювань на 2015-2020 роки у 

2019 році. 

2. Продовжити контроль за виконанням рішення обласної ради від  

24.04.2015 № 39-5/VI «Про обласну програму профілактики та лікування 

стоматологічних захворювань на 2015-2020 роки». 
 

Висновок № 16/19 додається до протоколу (додаток 39). 
 

«За» – 7,   «Проти» – 0,   «Утрималися» – 0,   «Не голосували» – 0СЛУХАЛИ: 
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20. СЛУХАЛИ: 

Парамонова В. В., який ознайомив членів комісії з проєктом плану роботи 

постійної комісії з питань охорони здоров’я на 2020 рік. 

Проєкт плану роботи додається до протоколу (додаток 40). 
 

ВИРІШИЛИ:  

затвердити план роботи постійної комісії з питань охорони здоров’я на 2020 

рік. 
 

«За» – 7,   «Проти» – 0,   «Утрималися» – 0,   «Не голосували» – 0. 

 

 

 

 

Голова постійної комісії                                                           В. ПАРАМОНОВ 

 

 

Секретар постійної комісії                                                       Л. СІЛКО 


